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Abstract (en)
The support system is for shells for bathtubs or standing areas for showers. There may be walls surrounding the bathtub, extending along the sides
(4) and at the front (2) and at the back (3). The walls may be made of thin sheet metal or plastics and may be vertical or may slope inwards or
outwards. The bathtub may be supported on a foundation block (1) which may rest on the floor or some suitable support and may accommodate
legs fixed on the underside of the bathtub. There may be positive profiles on the foundation block matching negative profiles on the bathtub or vice
versa

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Wannenträger für Bade- oder Duschwannen, bestehend aus einem im wesentlichen kastenförmigen Gebilde, das aus
mindestens einem Bodenteil, zwei Längs- und zwei Querwänden zusammensetzbar ist, wobei an den Verbindungsflächen jeweils Profilierungen
vorgesehen sind. Um einen einfach zu montierenden Wannenträger bereitzustellen, ist vorgesehen, daß die Profilierungen in Form miteinander
korrespondierender Positiv- und Negativprofile ausgebildet und in einstückiger Ausbildung mit dem Bodenteil sowie den Längs- und Querwänden
hergestellt sind. <IMAGE>
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